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Protokół nr 6 

z posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji 

w dniu 23 sierpnia 2019 r. 

 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK POSIEDZENIA: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji. 
2. Przyjęcie porządku obrad Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji.  
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji Sportu,  

Turystyki i Rekreacji (04.06.2019 r.). 
4. Wizja lokalna obiektów sportowych na terenie Beskidu Śląskiego.  
5. Opiniowanie projektów uchwał.  
6. Sprawy różne. 

 

 

Ad. 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji. 
 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji -  Pani Julia 

Kloc - Kondracka. Powitała członków Komisji, dyrektora Skoczni – Wisła Malinka Pana  

Andrzeja Wąsowicza oraz Burmistrza Miasta Wisła  - Pana Tomasza Bujaka. 

Na posiedzeniu obecni byli Członkowie Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji /6 osób/ na 11 

Członków Komisji.  

 

Ad.2 

Przyjęcie porządku obrad Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji.  
 

Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji -  Pani Julia Kloc - Kondracka 

przedstawiła porządek posiedzenia i poddała go pod głosowanie: 

za : 6,  przeciw – 0,  wstrzymało się: 0 . 
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Ad.3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji 
(04.06.2019 r.). 
 
Nikt nie wniósł uwag i zastrzeżeń do protokołu. 

Na podstawie § 44m ust. 2 Statutu Województwa Śląskiego protokół do którego  
nie wniesiono zastrzeżeń został przyjęty. 

 

Ad.4 
Wizja lokalna obiektów sportowych na terenie Beskidu Śląskiego. 
 
Komisja odwiedziła Skocznie Narciarską w Wiśle Centrum, gdzie Burmistrz Wisły oraz trener 
najmłodszej kadry skoczków opowiedzieli o historii skoczni jak również o planach  
na przyszłość związanych z najmłodszą kadrą skoczków. Radni mieli okazję zobaczyć 
trenującą aktualnie najmłodszą grupę skoczków.  
Kolejnym punktem do zwiedzania na mapie Beskidu była Skocznia Wisła – Malinka gdzie 
przywitał radnych dyrektor skoczni Pan Andrzej Wąsowicz. Oprowadził członków komisji  
po obiekcie oraz opowiedział o sukcesach naszych skoczków podczas Pucharu Świata, 
Pucharu Kontynentalnego oraz Mistrzostw Polski. Dodał kilka słów o historii obiektu oraz  
o aktualnym rekordzie skoczni, który wynosi 139m. Następnie wspólnie z Burmistrzem Wisły 
przedstawili komisji swoje prośby, które dot.  współorganizacji z Urzędem Marszałkowskim 
jako partnerem tytularnym Pucharu Świata w Wiśle Malince w terminie 22-24.11.2019 r. 
oraz w kolejnych edycjach. Wspomnieli również o udzieleniu wsparcia oraz lobbowanie  
za przyspieszeniem modernizacji tras przez Centralny Ośrodek Sportu na Kubalonce. 
Zachęcili do włączenia się przez Urząd Marszałkowski we współorganizację Mistrzostw 
Świata Juniorów w 2021r. oraz o wystąpienie przez Urząd Marszałkowski do Ministerstwa 
Sportu o organizację Ogólnopolskiej Olimpiady Młodzieży w sportach zimowych 2020r. 
W dalszej kolejności radni przejechali do Istebnej gdzie przy trasach biegowych na Kubalonce 
zostali przywitani przez Panią Łucję Michalak – Wójta Gminy Istebna.  Pani Wójt powiedziała, 
że Kubalonka to miejsce, które idealnie nadaje się na sportowe treningi oraz doskonalenie 
techniki. Dodała, że wszystkie terasy biegowe Kubalonki są regularnie utrzymywane przez 
ratrak i są najlepszymi trasami na Śląsku. Podkreśliła, że można biegać po czterech pętlach  
o różnej długości i konfiguracji używając techniki klasycznej jak też łyżwowej.  
 
Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji -  Pani Julia Kloc – Kondracka, 
Podziękowała za bardzo miłe przywitanie oraz za możliwość zobaczenia tylu pięknych miejsc 
i obiektów sportowych Beskidu Śląskiego.  
 
Ostatnim miejscem, które odwiedziła komisja była sportowa galeria trofeów Adama Małysza. 
Członkowie komisji mogli zobaczyć  puchary, medale, kryształowe kule oraz wiele pamiątek 

związanych z karierą sportową Adama Małysza.  
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Ad.5 
 
Opiniowanie projektów uchwał.  
 
Nie wpłynęły żadne projekty uchwał dot. komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji.  
 
 
 
Ad.6 
Sprawy różne.  
 

Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji -  Pani Julia Kloc – Kondracka, 

podziękowała za obecność na posiedzeniu Komisji i zamknęła obrady. 

 

 

 

 

Julia Kloc - Kondracka 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji 

 

 

Protokół sporządził 

Łukasz Krawczyk  


